
Priopćenje sa 10. sjednice Učiteljskoga vijeća održane 

4. svibnja 2022. godine 
 

 

Sjednica Nastavničkog vijeća započela je u 16,10 sati u učionici br. 7, a završila je u 17,00 

sati. Nazočnost su učitelji potvrdili svojim potpisom u evidencijskoj listi (ukupno 23 učitelja). 
 

Dnevni red: 
1. Verifikacija zapisnika s prošle sjednice (6. travnja 2022.) 

2. Novozaposleni učitelji 
3. Izvješće o stanju sigurnosti 
4. Godišnji školski projekt – Masterdijete od glave do pete 
5. Razno (izmjene i dopune školskih dokumenata, projekti, natječaji i prijedlozi za 

poboljšanje) 
 

 

 

Ad 1) 
Zapisnik sa sjednice održane 6. travnja 2022. godine jednoglasno je prihvaćen. 
 

Ad2)  
Ravnateljica je Učiteljskom vijeću predstavila novozaposlene učiteljice, Lorenu Vidović, 

zaposlenu na mjestu učiteljice engleskoga jezika u PŠ „Orehovica” te Paulinu Grizelj, 

zaposlenu na mjestu učiteljice biologije u OŠ „Centar” kao zamjena za učiteljicu Nikolinu 

Gotovac. 

 

Ad3) 
Po povratku u matičnu zgradu Škole, ravnateljica je izrazila zabrinutost za sigurnost učenika i 

djelatnika Škole te je zahtijevala da se izradi izvješće o stanju sigurnosti. Građevinski fakultet 

u Rijeci izradio je izvješće kojim je potvrđeno kako je zgrada sigurna za korištenje te se u njoj 

može odvijati odgojno- obrazovni rad. Primjerak izvješća nalazi se u zbornici i svima je 

dostupan za čitanje. Škola je i dalje u fazi rekonstrukcije, a do nastavka obnove, će prema 

izvješću, „proći još dosta vremena”. Svu, dosad, učinjenu štetu u školi fotografirala je i 

djelatnica Croatia osiguranja. 

Grad Rijeka traži novoga izvođača radova, a on bi trebao biti izabran do sredine svibnja. 
Ravnateljica je zabrinuta i za, ogradom zaštićen, pješački prijelaz sa zapadne strane škole te 

će poslati službeni upit Komunalnom redarstvu kako bi se prijelaz otvorio i kako bi se na taj 

način osigurao siguran prijelaz učenika prema Školi. 
 

Ad4) 
Pedagoginja Škole opširnije se osvrnula na godišnji školski projekt „Masterdijete od glave do 

pete”. Aktivnosti pojedinih učitelja i razreda napisane su u tablici koja se nalazi u Teamsu. 

Pedagoginja je naglasila kako bi se tablica trebala upotpuniti podacima kako će se pojedine 

aktivnosti prezentirati na Projektnom danu. Na sjednici je dogovoreno kako će Projektni dan 

biti 15. lipnja, a program će se odvijati u jutarnjim satima. Učitelji koji toga dana rade u 

drugim školama, pripremit će djecu te će program provesti drugi učitelji prema njihovim 

uputama. 
 

 

 



 

Ad5)  
Ana Bilen obavijestila je Učiteljsko vijeće kako će 6. razred sudjelovati u obilježavanju 

Svjetskog dana nepušenja, 16. svibnja na Korzu.  Tamo će se uputiti nakon trećega sata te 

predstaviti i razbiti svoju pinjatu u obliku cigarete koju su izrađivali s razrednicom na 

satovima razrednoga odjela. Učenici su izračunali koliko prosječni pušač mjesečno potroši 

novaca na cigarete te su pinjatu, osim slatkišima, napunili i karticama s pojmovima na što se 

sve taj novac, po njihovu mišljenju, može potrošiti. 
 

Nikola Babić rekao je kako će pojedinci sudjelovati i u Erste plavoj ligi, 19. svibnja na 

stadionu Kantrida te će toga dana izostajati s posljednjih sati nastave. 
 

Pedagoginja je ukratko predstavila projekt Teen CAP koji se provodi u osmim razredima. 

Ovaj preventivni program koji sprečava nasilje sastoji se od četiri komponente te će se  

provesti unutar četiri školska sata.  
 

Edi Bertok izvjestio je Učiteljsko vijeće kako roditelji njegova 7. razreda nisu suglasni s 

odlukom da se mobiteli na početku dana spremaju za to predviđena mjesta. Neki učitelji 

Razrednog vijeća zbog toga imaju problema i s izvođenjem nastave. Kako bi se nastava ipak 

provodila kvalitetno, mobiteli bi ipak trebali biti van dosega učenika, ili u ormaru ili u 

njihovim torbama. 
 

Ravnateljica je povela raspravu o odijevanju učenika tijekom toploga razdoblja koje slijedi. 

Trenutno to nije definirano ni Etičkim kodeksom ni Kućnim redom. Učitelji su se složili kako 

bi se stav Škole o tome ipak trebao definirati pisanim dokumentom. Zaključeno je kako će do 

kraja ove školske godine razrednici naglašavati kako se primjereno odijevati, a da će se 

početkom sljedeće školske godine, zbog ove problematike, mijenjati Kućni red.  

 

Obavijestila je kako će na kraju svakoga mjeseca razrednici voditi evidenciju u e- Dnevniku 

vezanu uz marendu učenika, a svi učitelji evidenciju rada. Potpisani obrasci predavat će se u 

računovodstvo. 
 

Također je naglasila kako je do 31. svibnja potrebno poslati sve materijale vezane uz e- 

Twinning kako bi se Školi ova oznaka produžila i sljedeće godine.  

 

Podsjetila je Učiteljsko vijeće da se od 11. do 14. svibnja obilježava volonterski tjedan te je 

potrebno osmisliti aktivnosti volontiranja. 

 


